
Formalia:
Marc Wangerin, Ingrid Kaaber, Johannes Madsen og Mikkel Bistrup er tilstede. Mødet er erklæret

gyldigt og beslutningsdygtigt.

Ingrid Kaaber er referent

Dagsorden:
Lukket punkt

1. Opsummering af bestyrelsens møde med Epos
2. Klapsalve fordi vi nu sidder i Epos bestyrelsen
3. Hvilke telte skal foreningen købe for de 22.000 kroner?
4. Forberedelse og præcisering af Generalforsamling bl.a. dato
5. Snakke om Bifrost generalforsamling
6. Skal alle have elevforeningstrøjer?

1. Lukket punkt
Standardsvar er en klar mulighed, dog skal det inkludere de reelle grunde (GDPR
osv.). Vi ved alle det er nederen, dog har vi aftalt med skolen.

2. Mikkel er inde i bestyrelsen. Wuu! Han skal hjælpe med at finde den næste
forstander.

3. Vi køber 5 telte og forstærkede pløkker - teltopbevaring ender nok hos Ingrids
forældre i Kbh NV.
Teltene er godkendt! 100% flertal.

4. De 4 forslag er accepteret. Ingrids forslag til tilføjelse er accepteret. Bestyrelsens
forslag til generalforsamlingen er go.
Forretningsordenen præsenteres. Den er fin. Dog tages den op senere hen.
Dato for generalforsamlingen. (Udskydes til næste møde)

5. Det findes repræsentanter for EE til bifrosts generalforsamling, krav om præsentation
laves næste møde.

6. Næste møde: 23. september, onsdag klokken 19:30.
Mødet er hævet.


